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Konference Křižovatky architektury vstupuje již do svého 4. ročníku, který proběhne 25. září v pražském
divadle La Fabrika. Stejně jako v předchozích letech bude i letos konference zaměřena na aktuální
problémy české architektury a urbanismu – tentokrát je jejím hlavním tématem záchrana industriálního
dědictví. „Průmyslová éra, která více než dvě století formovala vývoj Evropy, po sobě zanechala dědictví,
se kterým se dnes snažíme vypořádat. Je zřejmé, že industriální dědictví je nezpochybnitelnou součástí
naší kultury a má smysl je chránit! – tak vidí letošní téma konference předseda její programové rady
profesor Tomáš Šenberger z ČVUT.

V souvislosti s tématem konference se ovšem nabízí řada otázek: Má vůbec smysl soustředit se dnes na
revitalizaci brownfieldů? Jak vnímají historické industriální stavby památkáři a jaký to má ekonomický
dopad na aktivity developerů? Máme právo přetvářet průmyslové dědictví a stavby vytvořené našimi
předky? Jaké jsou zkušenosti s touto problematikou u nás i v zahraničí? Na tyto a další otázky budou na
konferenci Křižovatky architektury odpovídat mj. Benjamin Fragner (Výzkumné centrum průmyslového
dědictví FA ČVUT), Pavel Kohout (NERV), Leoš Anderle (Sekyra Group) či kladenský primátor Dan Jiránek.

(Více informací na http://www.krizovatkyarchitektury.cz/…ntercept.asp )
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